
     Protokół Nr LII/2018 

z  sesji Rady Dzielnicy IX Łagiewniki – Borek Fałęcki odbytej w dniu 17.04.2018r.   
o godz. 18,30 w siedzibie Rady przy ul. Żywieckiej 13. 
 
Ad.1. 
Przewodniczący Rady Dzielnicy IX Jan Stanisław Pietras  otworzył sesję i po 
powitaniu radnych oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 
uczestniczy 12 radnych, co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych decyzji - lista obecności radnych stanowi załącznik do n/n protokołu. 
 
Ad.2. 

Przewodniczący Jan S. Pietras przedstawił projekt porządku obrad LII sesji Rady 
Dzielnicy IX Łagiewniki – Borek Fałęcki. 

Ze względu na termin ( projekt spełnia warunki określone w par.29 ust.2 Statutu 
Dzielnicy IX) Przewodniczący poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku 
obrad w punkcie 3.1.2. projektu uchwały w sprawie: zadania pn. „ Budowa chodnika 
w ul. Zbrojarzy   na odcinku od nr 64 do mostku przy ul. Falowej” . 

Odbyło się głosowanie za wprowadzeniem w/w projektu uchwały do porządku 
obrad: 

„za”      –      12 głosów 
przeciw -      0 głosów  
wstrzymało się –  0 głosów 

w punkcie 3.1.3. projektu uchwały w sprawie: korekty rozdysponowania środków 
wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy IX   Łagiewniki-Borek Fałęcki na rok 2018. 

Odbyło się głosowanie za wprowadzeniem w/w projektu uchwały do porządku 
obrad: 

„za”      –      12 głosów 
przeciw -      0 głosów  
wstrzymało się –  0 głosów 

w punkcie 3.1.4. projektu uchwały w sprawie: projektów uchwał Rady Miasta 
Krakowa regulujących zasady sprzedaży napojów alkoholowych. 

Odbyło się głosowanie za wprowadzeniem w/w projektu uchwały do porządku 
obrad: 

„za”      –      12 głosów 
przeciw -      0 głosów  
wstrzymało się –  0 głosów 

w punkcie 3.2.1. projektu uchwały w sprawie: Projektu koncepcyjnego  budowy ul. 8 
Pułku Ułanów w Krakowie. 

Odbyło się głosowanie za wprowadzeniem w/w projektu uchwały do porządku 
obrad: 

„za”      –      12 głosów 
przeciw -      0 głosów  
wstrzymało się –  0 głosów 
 



Przewodniczący stwierdził, że projekt porządku obrad stanowi porządek obrad 
dzisiejszej sesji.  
 
Ad.3.1. 

Przewodniczący Jan S.Pietras – przestawił projekt uchwały 3.1.1. w sprawie: 
korekty uchwały Nr LI/338/2018 Rady Dzielnicy IX Łagiewniki – Borek Fałęcki z dnia 
28.03.2018r. w sprawie zmiany uchwały Nr XL/266/2017 z dnia 31.07.2017r  
sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy  IX 
Łagiewniki – Borek Fałęcki na rok 2018. 

 
Przewodniczący Jan S.Pietras – wniósł autopoprawkę do w/w projektu uchwały – 
załącznik do n/n protokołu. 

Przewodniczący Jan S.Pietras otworzył dyskusję. 

Brak głosów w dyskusji. 
Przewodniczący Jan S.Pietras zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały                  
(z autopoprawkami)  w w/w  sprawie:  
„za”      –          11 głosów 
przeciw  -          0 głosów 
wstrzymało się –  0 głosów 
1 osoba nie brała udziału w głosowaniu. 
Uchwała  Nr LII/340/2018 została podjęta.  
 

Przewodniczący Jan S.Pietras – przestawił projekt uchwały 3.1.2 w sprawie: 
zadania pn. „ Budowa chodnika w ul. Zbrojarzy   na odcinku od nr 64 do mostku 
przy ul. Falowej”. 

Przewodniczący Jan S.Pietras otworzył dyskusję. 

Brak głosów w dyskusji. 
Przewodniczący Jan S.Pietras zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały                   
w w/w  sprawie:  
„za”      –          11 głosów 
przeciw  -          0 głosów 
wstrzymało się –  1 głos 
Uchwała  Nr LII/341/2018 została podjęta.  
 

Przewodniczący Jan S.Pietras – przestawił projekt uchwały 3.1.3 w sprawie: korekty 
rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy IX   Łagiewniki-
Borek Fałęcki na rok 2018. 

Przewodniczący Jan S.Pietras – wniósł autopoprawkę do w/w projektu uchwały – 
załącznik do n/n protokołu. 

Przewodniczący Jan S.Pietras otworzył dyskusję. 

Brak głosów w dyskusji. 
Przewodniczący Jan S.Pietras zamknął dyskusję. 
 

Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały                   
w w/w  sprawie:  



„za”      –          12 głosów 
przeciw  -          0 głosów 
wstrzymało się –  0 głosów 
Uchwała  Nr LII/342/2018 została podjęta.  

Przewodniczący Jan S.Pietras – przestawił projekt uchwały 3.1.4 w sprawie: 
projektów uchwał Rady Miasta Krakowa regulujących zasady sprzedaży napojów 
alkoholowych. 

Przewodniczący Jan S.Pietras otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli radni: Marek Kocajda, Jan S.Pietras. 
Przewodniczący Jan S.Pietras zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w w/w  
sprawie:  
„za”      –        11 głosów 
przeciw  -         0 głosów 
wstrzymało się – 0 głosów 
1 osoba nie brała udziału w głosowaniu. 

Uchwała  Nr LII/343/2018 została podjęta.  
 

Ad.3.2. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Jerzy Bętkowski – 
przestawił projekt uchwały 3.2.1. w sprawie: Projektu koncepcyjnego  budowy ul. 8 
Pułku Ułanów w Krakowie (opinia negatywna). 

Przewodniczący Jan S.Pietras otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli radni: Jerzy Bętkowski, Leszek Siwiec. 
Przewodniczący Jan S.Pietras zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w w/w  
sprawie:  
„za”      –        12 głosów 
przeciw  -         0 głosów 
wstrzymało się – 0 głosów 
Uchwała  Nr LII/344/2018 została podjęta.  
 
Ad.4. 
Protokoły Nr L/2018 oraz LI/2018 z poprzednich  sesji Rady Dzielnicy IX, zostały  
przyjęte bez uwag. 

 
Ad.5. 

Oświadczenia i komunikaty. 

Przewodniczący Jan S.Pietras przedstawił projekty pism do wystosowania przez 
Radę Dzielnicy IX w sprawie:  

1/ dokonania remontu jednego modułu ( wypełnienie płytą z poliwęglanu)  osłony 
przy peronie przystanku tramwajowego Solvay – w kierunku miasta- 
zlokalizowanego przy ul. Zakopiańskiej  ( budynek nr 99) –  do  ZIKiT 

 

W dyskusji udział wzięli Radni : Marek Kocajda, Renata Grotowska, Jan S.Pietras, 
Leszek Siwiec. 



Radny Leszek Siwiec- zgłosił wniosek formalny o zamkniecie dyskusji. 
Głosowanie: „za” 10-gł, przeciw – 1 gł, wstrzymało się  - 0 gł.  
 

Głosowanie za przyjęciem w/w pisma:  

„za”      –        10 głosów 
przeciw  -       1 głosów 
wstrzymało się –  0 głosów 
 

2/ bezpieczeństwa w ruchu drogowym – do ZIKiT 

Radny Leszek Siwiec – zgłosił wniosek , aby projekty pism były kierowane do 
Komisji merytorycznych Rady. 

W dyskusji udział wzięli Radni: Ewa Nowak, Jan S.Pietras, Bogusław Gołas. 

Sesję opuściła 1 osoba – Radna Renata Grotowska. 

Radny Leszek Siwiec wycofał w/w wniosek. 

Głosowanie za przyjęciem w/w pisma:  

„za”      –         7 głosów 
przeciw  -        2 głosy 
wstrzymało się –  1 głos 

Na sesje przybyła 1 osoba – Radny Wojciech Migdał. 

3/ wykonania prac porządkowych n/t Dzielnicy IX – do MPO 

Głosowanie za przyjęciem w/w pisma:  

„za”      –         8 głosów 
przeciw  -        0 głosów 
wstrzymało się –  4 głosy 
 
4/ zaproszenie do aktywnego udziału w 24 Dniach Dzielnicy IX, które odbędą się w 
dniach 9 i 10 czerwca 2018r.  – do Przedszkola Nr 95 oraz placówek oświatowych z 
terenu Dzielnicy IX. 

Głosowanie za przyjęciem w/w pisma:  

„za”      –         8 głosów 
przeciw  -        0 głosów 
wstrzymało się –  4 głosy 
 
5/ podziękowanie za przygotowanie i realizację projektu pn. „Przedszkolaki 
wyrzucają smog z Dzielnicy IX” – do Przedszkola Nr 95 

Głosowanie za przyjęciem w/w pisma:  

„za”      –         7 głosów 
przeciw  -        1 głos 
wstrzymało się –  4 głosy 
 
6/ lamp n/t ogródka jordanowskiego przy ul. Fredry (pismo wymaga dopracowania) 
– do ZIKiT 

Głosowanie za przyjęciem w/w pisma:  

„za”      –         11 głosów 
przeciw  -          0 głosów 



wstrzymało się –  0 głosów 
 
7/ zieleńca w ciągu spacerowym ul. Do Wilgi w Krakowie – do MPO 

Głosowanie za przyjęciem w/w pisma:  

„za”      –           9 głosów 
przeciw  -          0 głosów 
wstrzymało się –  3 głosy 
 
8/ rozpatrzenia pisma mieszkańców ul. Jagodowej, z dnia 05.03.2018r.  – do ZIKiT 

Głosowanie za przyjęciem w/w pisma:  

„za”      –          12 głosów 
przeciw  -          0 głosów 
wstrzymało się –  0 głosów 
 
9/ bezpieczeństwa na skrzyżowaniu dróg Żywieckiej i Jagodowej – do ZIKiT 

Głosowanie za przyjęciem w/w pisma:  

„za”      –          12 głosów 
przeciw  -          0 głosów 
wstrzymało się –  0 głosów 
 
10/ zlikwidowania znaków parkowania na ulicach sąsiadujących z budynkiem ul. 
Zdunów 20A – do TBS Małopolska ul. Bujaka 4 

Głosowanie za przyjęciem w/w pisma:  

„za”      –          12 głosów 
przeciw  -          0 głosów 
wstrzymało się –  0 głosów 
 
11/ zachowania i ochrony siedliska ropuchy szarej – do ZZM 

Głosowanie za przyjęciem w/w pisma:  

„za”      –          11 głosów 
przeciw  -          0 głosów 
wstrzymało się –  0 głosów 
 
12/ usunięcia tui rosnących wokół hydrantu p. pożarowego, na ul. Zdunów  21 – do 
ZZM 

Głosowanie za przyjęciem w/w pisma:  

„za”      –          12 głosów 
przeciw  -          0 głosów 
wstrzymało się –  0 głosów 
 
13/ Programu Inwestycyjnego BIS (Budowa Infrastruktury Sanitarnej) - pismo 
wymaga dopracowania – do MPWIK   

Głosowanie za przyjęciem w/w pisma:  

„za”      –          11 głosów 
przeciw  -          0 głosów 
wstrzymało się –  0 głosów 
 



 

14/  wyjaśnienia w sprawie pisma Pana Marka Gackowskiego, dotyczącego basenu 
w Borku Fałęckim w Krakowie (pismo wymaga dopracowania) – do Kancelarii 
Rady Miasta i Dzielnic Krakowa  

Głosowanie za przyjęciem w/w pisma:  

„za”      –          11 głosów 
przeciw  -          0 głosów 
wstrzymało się –  0 głosów 
 
Przewodniczący Jan S.Pietras- zwrócił się do Radnych z prośbą o przekazanie 
uwag dotyczących organizacji ruchu w Borku Fałęckim. 
 
Uwagi przekazali Radni Marek Kocajda oraz Bogusław Gołas – załączniki do n/n 
protokołu. 
 
Radny Marek Brożek – poruszył temat gadżetów Dzielnicy IX. 
 
Ad.6.  
Sesję zamknął ok. godz. 19:55 Przewodniczący Jan S.Pietras. 
 
 
Protokołowała: 

J.Knapik       Przewodniczył:      
 

Przewodniczący  
            Rady i Zarządu Dzielnicy IX 
            Łagiewniki – Borek Fałęcki 
 
                   Jan Stanisław Pietras 


